

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
LES LABORATOIRES SERVIER	05/22/2008
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	CENTRE NATIONAL DE LA RECHERCHE SCIENTIFIQUE
Street Address:	3, rue Michel Ange
City:	Paris Cedex 16
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	75794
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	7378419
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(202)672-5399
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	202-672-5300
Email:	carthur@foley.com
Correspondent Name:	Foley & Lardner LLP
Address Line 1:	3000 K Street NW
Address Line 4:	Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20007
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	065691-0518
NAME OF SUBMITTER:	Rouget F. Henschel
Total Attachments: 10 source=assign#page1.tif source=assign#page2.tif source=assign#page3.tif source=assign#page4.tif source=assign#page5.tif	

OP \$40.00 7378419

501624730

PATENT
REEL: 026741 FRAME: 0494

source=assign#page6.tif
source=assign#page7.tif
source=assign#page8.tif
source=assign#page9.tif
source=assign#page10.tif

**CONTRAT DE CESSION DE QUOTE-PART DE BREVET et
DES RESULTATS
N° L07217**

ENTRE :

1°) Le CENTRE NATIONAL DE LA RECHERCHE SCIENTIFIQUE,

Etablissement public à caractère scientifique et technologique, dont le siège est 3, rue Michel-Ange, 75794 PARIS Cedex 16, représenté par son Directeur Général, Monsieur Arnold MIGUS, ci-après dénommé "CNRS",

D'UNE PART

ET :

2°) LES LABORATOIRES SERVIER,

Société par action simplifiée au capital de 34.590.852,00 Euros, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Nanterre sous le numéro B 085 480 796, ayant son siège social au 22 rue Garnier, 92200 Neuilly sur Seine, représentée par Madame Sylvie JAGUELIN-GUINAMANT, Directeur Brevets, dûment habilitée à l'effet des présentes, ci-après dénommée "SERVIER",

D'AUTRE PART

Le CNRS et SERVIER sont ci-après collectivement désignés par "PARTIES" et individuellement par "PARTIE".

En accord entre les parties, les
présentes ont été reliées par le
procédé ASSEMBLACT R.C.
empêchant toute substitution ou
addition et sont seulement éligibles
à la dernière page.

PATENT

REEL: 026741 FRAME: 0496

ETANT PRÉALABLEMENT RAPPELE QUE

Une demande de brevet français n° 0310367 intitulée "*Dérivés de 9-amino-podophyllotoxine, leur procédé de préparation et les compositions pharmaceutiques qui les contiennent*" a été déposée le 2 septembre 2003, aux noms du CNRS et de SERVIER citant comme inventeurs Messieurs Claude MONNERET, Daniel DAUZONNE, John HICKMAN, Alain PIERRE, Bruno PFEIFFER, Pierre RENARD et Madame Laurence KRAUS-BERTHIER.

- 3 Par le présent Contrat, les PARTIES entendent formaliser les conditions de cette cession et les droits et obligations en résultant.

EN CONSEQUENCE DE QUOI, IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT

Article Préliminaire – DEFINITIONS

Par **BREVETS**, on entend

- la demande de brevet français déposée le 2 septembre 2003 aux noms du CNRS et de SERVIER sous le n°0310367 et intitulée "*Dérivés de 9-amino-podophyllotoxine, leur procédé de préparation et les compositions pharmaceutiques qui les contiennent*",
 - la demande internationale PCT n° 2004/002218 déposée le 1^{er} septembre 2004 aux noms du CNRS et de SERVIER sous priorité du brevet français précité,
- ainsi que tous les brevets issus en tout ou partie de ces demandes, tous les droits en résultant, et notamment les brevets correspondants ainsi que les reissues, les re-examens et les extensions y afférentes.

Par **CABINET**, on entend le cabinet de Conseils en Propriété Industrielle, qui a reçu la responsabilité d'établir tous les documents pour la préparation, le dépôt, l'extension, la délivrance et le maintien en vigueur des BREVETS, ses correspondants étrangers, et éventuellement la société de service en charge du recouvrement des annuités afférentes aux BREVETS.

Par **DATE D'ENTREE EN VIGUEUR**, on entend le 6 mars 2006.

Article 1 – OBJET ET ETENDUE DU CONTRAT

Par le présent Contrat, SERVIER cède au CNRS, qui l'accepte, les RESULTATS et la totalité de sa quote-part de propriété sur les BREVETS, ainsi que sur le droit de priorité y afférent.

En conséquence de quoi, le CNRS sera le seul et unique propriétaire des RESULTATS, des BREVETS et du droit de priorité y afférent et jouira seul de tous les droits qui sont attachés.

SERVIER se trouve subrogé dans tous les droits inhérents à ces BREVETS, tels que remontant à leur dépôt, et à ces RESULTATS.

Article 2 – ENTREE EN VIGUEUR

Le présent Contrat entre en vigueur rétroactivement à sa DATE D'ENTREE EN VIGUEUR.

Article 4 – CONDITION FINANCIERE

La présente cession est consentie et acceptée moyennant le paiement de la somme de
dont les présentes constituent une quittance.

Article 5 – GARANTIES

SERVIER déclare n'avoir consenti aucune cession totale ou partielle, gage, nantissement de sa quote-part, ni concédé de licence ou de sous-licence desdits BREVETS et RESULTATS.

Article 10 – INSCRIPTION AU REGISTRE NATIONAL DES BREVETS

10.1 Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un exemplaire original ou d'une copie certifiée conforme du présent Contrat pour procéder à l'inscription du présent Contrat au Registre National des Brevets auprès de l'INPI. Les frais de cette inscription seront considérés comme des FRAIS DE PROPRIETE INDUSTRIELLE.

10.2 Le CNRS fera son affaire de tout droit d'enregistrement fiscal lié au présent Contrat.

Fait en trois (3) exemplaires originaux rédigés en français, dont un (1) pour chacune des PARTIES et un (1) pour l'enregistrement.

22 MAI 2008

A Paris

Le Directeur de la Politique Industrielle

Marc J. LEDOUX



A Neuilly sur Seine

Le

Madame Sylvie JAGUELIN-GUINAMANT
Directeur Brevets
Fondée de pouvoir
LES LABORATOIRES SERVIER

Monsieur Arnold MIGUS
Directeur Général du CNRS

En accord entre les parties, les présentes ont été reliées par le procédé ASSEMBLACT R.C. empêchant toute substitution ou addition et sont seulement signées à la dernière page.

EXTRACTS

63684

AGREEMENT FOR THE SALE OF A PATENT SHARE AND RESULTS NO. L07217

BETWEEN:

- 1°) **The NATIONAL SCIENTIFIC RESEARCH CENTRE (*CENTRE NATIONAL DE LA RECHERCHE SCIENTIFIQUE*),**

A public technological and scientific institution whose registered office is located 3 rue Michel-Ange, 75794 Paris Cedex 16, France. Represented by its General Manager, Mr. Arnold Migus. Hereinafter referred to as "CNRS,"

ON THE ONE HAND

AND:

- 2°) **LABORATOIRES SERVIER,**

A Société par actions simplifiée (French limited company) with a share capital of 34,590,852.00 Euros, registered on the Trade and Companies Register in Nanterre under number B 085 480 796, whose registered office is located 22 rue Garnier, 92200 Neuilly sur Seine, France. Represented by Sylvie Jaguelin-Guinamant, Patents Director, duly authorised to sign this Agreement. Hereinafter referred to as "SERVIER,"

ON THE OTHER HAND

CNRS and SERVIER are hereinafter collectively referred to as the "PARTIES" and individually as the "PARTY."

By agreement between the parties, this agreement has been bound using ASSEMBLACT RC technology to prevent any substitutions or additions and is signed only on the final page.

PREAMBLE

- 1 A request for French patent no. 0310367 entitled "9-amino-podophyllotoxin derivatives, method for the production thereof and pharmaceutical compositions containing said derivatives" was filed on September 2, 2003 in the name of CNRS and SERVIER stipulating the following inventors: Mr. Claude Monneret, Mr. Daniel Dauzone, Mr. John Hickman, Mr. Alain Pierre, Mr. Bruno Pfeiffer, Mr. Pierre Renard and Mrs Laurence Kraus-Berthier.

- 3 Under this Agreement, the PARTIES formalise the terms and conditions of this sale and the resulting rights and obligations.

AS A CONSEQUENCE, THE FOLLOWING HAS BEEN AGREED UPON

Preliminary Article – DEFINITIONS

The term **PATENTS** shall refer to

- the French patent request filed on September 2, 2003 in the name of CNRS and SERVIER under number 0310367 entitled "9-amino-podophyllotoxin derivatives, method for the production thereof and pharmaceutical compositions containing said derivatives,"
 - the international PCT request no. 2004/002218 filed on September 1, 2004 in the name of CNRS and SERVIER under the priority of the French patent above,
- as well as all patents issued in whole or in part following these requests, all resulting rights, and in particular, any corresponding patents, as well as any inherent reissues, reviews and prolongations.

The term **FIRM** shall refer to the Intellectual Property Advisory firm mandated to prepare the documents for the preparation, filing, prolongation and issue of the PATENTS and those required to maintain the latter's validity; its foreign correspondents; and potentially, the service provider in charge of collecting any annual fees relating to the PATENTS.

The term **EFFECTIVE DATE** refers to March 6, 2006:

Article 1 - PURPOSE AND SCOPE OF THE AGREEMENT

Under this Agreement, SERVIER assigns CNRS, who accepts, the RESULTS and the entire share of its ownership of the PATENTS, as well as the inherent priority right.

As a result, CNRS shall be the sole owner of the RESULTS, the PATENTS and the inherent priority right, and shall be the only party to enjoy all rights attached.

SERVIER is subrogated in all rights pertaining to these PATENTS, retroactively as of the date on which they were filed, and these RESULTS.

Article 2 - EFFECTIVE DATE

This Agreement is effective retroactively as of the EFFECTIVE DATE.

Article 4 - FINANCIAL TERMS AND CONDITIONS

This sale is agreed upon and accepted upon payment of the sum of
and this agreement shall constitute proof of payment.

Article 5 - WARRANTIES

SERVIER states that it has not engaged in the full or partial sale or pledge of its share, nor has it granted any licenses or sublicenses of said PATENTS and RESULTS.

Article 10 - INSCRIPTION IN THE NATIONAL REGISTER OF PATENTS

10.1 All powers are given to the bearer of an original or a certified copy of this Agreement to proceed with the registration of this Agreement in the National Register of Patents at the INPI (French intellectual property institution). The cost of this inscription will be considered INDUSTRIAL PROPERTY CHARGES.

10.2 CNRS shall be responsible for any fiscal registration duties pertaining to this Agreement.

Produced in three (3) signed originals, in French, including one (1) for each of the PARTIES and one (1) for registration purposes.

MAY 22, 2008

In Paris
On

In Neuilly sur Seine
On

Industrial Policy Director
Marc J. Ledoux

[STAMP: The NATIONAL
SCIENTIFIC RESEARCH
CENTRE (*CENTRE NATIONAL
DE LA RECHERCHE
SCIENTIFIQUE*),
3 rue Michel Ange
Paris (75016), France
[Signature]

[Signature]

Mr. Arnold Migus
General Director of CNRS

Mrs. Sylvie Jaguelin-Guinamant
Patents Director
Authorised to sign this Agreement
LABORATOIRES SERVIER,

By agreement between the parties,
this agreement was bound using
ASSEMBLACT RC technology to
prevent any substitutions or
additions and is signed only on the
final page.

PATENT